
 

 

ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CELEBRAT EL DIA 2 DE MAIG DE 2016 

EN EL SALÓ DE SESSIONS DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Assistents: 

Sr. M. C. F. – Regidor d’Educació. 

Sra. N. G. B. – Inspectora d’Educació. 

Sr. C. B. M. – Rpte. Directors Col·legis Conc. i Priv. localitat.  

Sra. M. R. B. – Rpte. Directors Col·legis Públics Localitat. 

Sra. F. F. G. – Coordinadora de les Escoles Infantils Municipals. 

Sr. J. J. C. S. – Director dels Conservatoris Professionals Municipals.  

Sra. A. A. O. – Rpte. AMPA C.E.I.P. Camp de Túria.  

Sra. A. O. F. – Rpte. AMPA C.E.I.P. Mas d’Escoto.  

Sr. D. A. S. A. – Rpte. UGT. 

Sr. J. A. G. – Rpte. CCOO.  

J. G. H. – Secretari. 

Sent les setze hores i cinquanta minuts, es reunixen les persones relacionades a l’inici de la 

present acta en el lloc i la data abans indicats per a tractar el següent orde del dia: 

Primer: Aprovació si és procedent de l’acta anterior de data 3 de març de 2016. 

El Consell Escolar Municipal, per majoria absoluta del nombre de membres presents, aprova 

l’acta de data 3 de març de 2016. 

Segon: Aprovació de la Zonificació Escolar per al procés ordinari de matricula 

curs 2016/2017 a Riba-roja de Túria. 

M. C. indica que dijous passat es van reunir els directors dels centres per a establir la zonificació 

per al procés de matrícula d’este pròxim curs i finalment es va decidir mantindre la zonificació 

del nucli urbà que s’havia establit per al curs 2012/2013, veient que la dada del nombre de 

xiquets d’Infantil 3 anys es quedava equilibrat: la zona marcada en roig és la corresponent als 

centres Mas d'Escoto i Camp de Túria, i la zona marcada en blau és la corresponent als centres 

Eres Altes i Cervantes. A continuació, es va veure la zonificació de les urbanitzacions i es va 

determinar també per colors: a Eres Altes i Cervantes els correspondrien les urbanitzacions que 

vénen de la Ctra de Manises, i les urbanitzacions de la zona nord i Residencial Reva els 

correspondria als centres Mas d'Escoto i Camp de Túria. Si esta zonificació s’aprova en este 

Consell Escolar, es traslladarà a la Conselleria per a la seua corresponent resolució d’aprovació. 
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Divendres passat va estar en una reunió en Conselleria relativa a la relació de la reserva de 

places que es va fer en la Comissió d’Escolarització, i es comunicarà també a Conselleria. 

N. G. indica que la reserva de places és un procediment en què Serveis socials fa un diagnòstic i 

es trasllada al Gabinet Psicopedagògic Municipal, i a través de la Comissió d’Escolarització s’ha 

de traslladar a Conselleria. S’ha indicat que els que hagen realitzat l’informe amb el model 

anterior seria vàlid però caldria enviar-ho amb un llistat. 

S’aprova per tots els membres presents la zonificació presentada. 

Tercer: Informacions diverses. 

M. C. indica que en la Comissió d’Escolarització es va realitzar la reserva de places per a 

Cervantes, Camp de Túria, Mas d'Escoto, Eres Altes i Assumpció de la Ntra. Sra., a partir d’ací 

s’establiran les vacants i s’obrirà el procés. 

N. G. indica que en l’Orde de la Direcció General de Centres establix que cada centre pot tindre 

una reserva de places de compensatòria i dos reserves de places amb necessitats. Necessita que 

se li faciliten els criteris de cada un dels casos que ha establit el Gabinet Psicopedagògic 

Municipal pel qual s’ha fet la reserva, mentrestant no sap quina és la realitat de la 

compensatòria. A més, ha de validar-ho la Inspecció Educativa segons els criteris que s’han 

definit. Llavors avaluarà i veurà com poder passar de la norma de la reserva a la realitat efectiva 

que hi ha. Necessita els expedients de totes les reserves que s’han realitzat. 

M. C. indica que vol informar que a partir de hui s’obriran els centres Cervantes, Eres Altes i Pla 

de Nadal a les vesprades com a espais per a activitats. 

N. G. indica que per a fer esta activitat en un IES es necessita una autorització de la Conselleria 

d’Hisenda perquè són centres de la seua titularitat i constituïxen el seu patrimoni. 

M. C. indica que de la Cadena de Llibres es donarà la informació concreta del que s’ha comprat i 

gastat per cada centre, però vol comentar que l’any 2014 el gasto global van ser 56,900 euros i 

enguany 2015 han sigut 67,280 euros. 

Quart: Precs i preguntes. 

A. O. pregunta pel pagament de la Xarxa de Llibres. 
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M. C. contesta que la part administrativa ja està feta. Hi ha 1700 sol·licituds. Des de l’àrea 

econòmica se li ha indicat que com en este municipi està la Cadena de Llibres és una dada que 

retarda la comptabilització. A més, s’ha reclamat a 6 sol·licituds per a justificar. Però tot el 

treball ja està fet. Li han dit que queda poc perquè es pague.  

M. R. indica que enguany es demana justificació de família monoparental i pregunta si només es 

pot justificar amb carnet. 

N. G. contesta que això és el mateix que succeïx amb la família nombrosa. L’orde no parla de 

que estiga en tràmit, i això requerix un procés. L’orde diu que s’ha d’acreditar amb un carnet. 

C. B. pregunta quan podran disposar dels sobres amb la documentació per a la matricula perquè 

hi ha pares que ja ho estan demanant. 

M. C. contesta que com el dijous és la reunió, estaran ja preparats. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió sent les dèsset hores i vint minuts. 

 

 

 

 


